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Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, Vakfıkebir Belediye Başkanı Fuat Koçal’ı ziyaret 
etti. Başkan Genç, "İlçemizi daha yaşanabilir bir hale getirmek için yoğun bir çaba içerisindeyiz” dedi.  
■ Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet 
Metin Genç, Vakfıkebir Belediye Başkanı Fuat 
Koçal’ı makamında ziyaret etti. Başkan Koçal’a 
hayırlı olsun dileklerini ileten Başkan Genç, “Bir-
likte güzel hizmetler yapmak ve ilçemizi daha 
yaşanabilir bir hale getirmek için yoğun bir çaba 
içerisindeyiz. Mahallelerimizle ilgili sorunlarımız 
var. Başkanımızla daima istişare halinde olacağız. 
İlçemizde, mahalle ve köy yollarımızda sorunla-
rımızı çözeceğiz. Vatandaşlarımıza hizmet götü-
receğiz. Devam eden çalışmaları takip ediyoruz. 
Vatandaşlarımızla ve muhtarlarımızla daima 
iletişim halindeyiz. Bize aktarılan problemlerle 
ilgileniyoruz” diye konuştu. 
 
ENERJİ SANTRALİ KURACAĞIZ 
■  Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
Belediye Başkanı Fuat Koçal, “Bu dönem beraber 
güzel hizmetler yapacağız. Pazar yeri beklentimiz 
var, güneş enerjisi santrali kurmayı planlıyoruz. 
Onunla ilgili bir çalışma başlattık. Alan tespiti ile 
ilgili çalışmalarımız var. Bütüncül gözle baktığında 
cari açığa bile faydası oluyor. Çünkü enerji arzı 
sıkıntımız var bizim. Büyükşehir belediyemiz ile 
koordineli bir şekilde çalışmalarımızı sürdüreceğiz. 
Başkanımızın bize olan desteğinin artarak devam 
edeceğine inanıyoruz. Birlikte ilçemize güzel hiz-
metler kazandırtacağız” ifadelerini kullandı. 
■  SADIK AYDIN 
 

BASKAN SAYIN, ‘YASATMAYA 
YEMINIMIZ VAR’ 

Trabzon Bölgesi Veteriner Hekim-
ler Odası Başkanı Erol Sayın, sokak 
hayvanlarına yönelik hazırlana 
yasa tasarısının kabul edilmesi ha-
linde uygulamayacaklarını ve ve-
teriner hekimler olarak çözüm 
önerilerini açıkladı 

■ Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimler Odası Başkanı 
Erol Sayın, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, Tarım ve Orman Bakanlığı, Adalet Bakanlığı 
ve İçişleri Bakanlığı’nın iş birliğinde Hayvanları Koruma 
Kanunu’na ilişkin yasa değişiklik tasarısı hazırlandığını 
ve teklifin önümüzdeki haftalarda TBMM’ne geleceğini 
basından öğrenmiş olduklarını söyledi. ■ 3’TE 

■ 31 Mart 2024 günü yapılan Mahalli İdareler 
Seçimlerinde yeni veya yeniden seçilen Ma-
halle Muhtarlarımızın muhtarlık müessesesi 
ile görev, yetki ve sorumluluklarını daha kap-
samlı bir şekilde kavrayabilmeleri; kamu hiz-
metlerini etkin, verimli ve güvenli bir şekilde 
sunabilmeleri, mahallenin ihtiyaçlarını en 
kısa sürede yetkili/ilgili birimlere ileterek ko-
ordinasyon içinde olabilmelerini temin ama-
cıyla Vakfıkebir Mustafa Turupçu Gençlik 
Merkezi Toplantı Salonunda hizmet içi eğitim 
programı düzenlendi.  ■ 3’TE 
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■ Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü 
Gıda Kontrol Görevlileri tarafından Gülbahar 
Hatun Anadolu Lisesi Konferans Salonunda 
“Sağlıklı Besleniyorum” projesi kapsamında 
eğitim çalışması yapıldı.  ■ 3’TE 
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BAŞKAN GENÇ, İLÇE  BAŞKANLARIYLA BİRLİKTE 
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Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, beraberindeki ilçe başkanlarıyla birlikte saldırıya uğrayan Tonya Be-
lediye Başkanı Osman Beşel’e geçmiş olsun ziyaretinde bulundu. Başkan Genç, yaşanan olayı şiddetle kınadıklarını ifade etti. 
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Beşikdüzü ilçesinde bir dizi ziya-
retlerde bulunan Trabzon Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ahmet Metin 
Genç, Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Cahit Erdem’i makamında ziyaret 
etti. Başkan Cahit Erdem’e hayırlı ol-
sun dileklerini ileten Başkan Genç, 
Beşikdüzü’ne hizmet noktasında bü-
yük önem verdiklerini belirterek, 
“Başkanımızla, Amatör Spor Kulüp-
leri Federasyonu’ndan (ASKF) baş-
layan mesai birlikteliğimiz, Ortahisar 
Belediye Meclisi'nde devam etti. 
Şimdi de kendisi Beşikdüzü Beledi-
ye Başkanı, biz de Büyükşehir Bele-
diye Başkanı olarak güzel ilçemize 
birlikte hizmet edeceğiz. Beşikdüzü 
önemli bir ilçemiz. Şehrin ilk girişin-
deki vizyon ilçemiz. Ama şu an itiba-
riyle de önemli konuları ve sorunları 
var. Doğal gaz çalışmaları ağır ilerli-
yor. Bozulan caddeler ve üstyapının 
yapılmaması gibi önemli konuları 
var. Hem teşkilatımızla hem de muh-
tarlarımızla istişarelerimizi yapıyoruz. 
Su konusunda bazı mahallelerimizin 
ciddi sıkıntıları olduğunu gördük. Bü-
tün bunlarla ilgileneceğiz” diye ko-
nuştu. 

DESTEK VERECEĞİZ 

Beşikdüzü’ne önemli hizmetler 
kazandırmanın gayreti içerisinde ola-
caklarını vurgulayan Başkan Genç, 
“Doğal gaz konusunu biz de takip 
ettik. Ağustos'a kadar o kısımların bir 
an önce tamamlanması ve üst yapıya 
geçilmesi lazım. O konuda da biz eli-
mizden gelen desteği vereceğiz. Yine 

muhtarlarımızın şantiyemizin güçlen-
dirilmesi, kırılan betonlar, kanal temizliği 
gibi birçok konuda talepler var. Hepsini 
özellikle not ettik, dosyalarımızı aldık. 
Onlara da, teşkilatımıza da söyledim. 
Hepsini belediyemizle birlikte bir de-
ğerlendirelim. İnşallah bu dönem güzel 
hizmetlere vesile olur. Ben buna ina-
nıyorum. Çünkü Beşikdüzü çok önemli 
bir ilçemiz. Bir de seçimden önce bu 
işleri bizzat takip edeceğim diye de 
insanlara sözüm var. O sözümüzün 
de gereğini yerine getirmemiz lazım. 
Doğal gazın çok daha önce Beşikdü-
zü’ne gelmesi lazımdı. Bütün bunları 
el birliği ile çözeceğiz” şeklinde ko-
nuştu. 

Ziyaretten duyduğu memnuniye-
ti dile getiren Beşikdüzü Belediye 
Başkanı Cahit Erdem, “Böyle sevdi-
ğimiz dostlarımızı burada görmekten 
büyük mutluluk duyuyorum. Ahmet 
başkanla sporda başlayan dostluğu-
muz siyasette devam etti. Kurucu 
mecliste devam etti. Şimdi biz bura-
da belediye başkanıyız. O bizim Bü-
yükşehir Belediye başkanımız. İnşal-
lah güzel hizmetleri Trabzon'umuza 
getiririz. Bilgi birikimimiz, tecrübemiz 
bu işleri çözecek nitelikte. Ben kısa 
zamanda büyük yol kat edeceğimiz 
düşüncesindeyim. Turizmle ilgili bu 
bölgenin en büyük yatırımı bizde ol-
masına rağmen turizmden hiç nasi-
bini almamış bir belediyeyiz. Mahke-
melik durumlarımız var. Yolların as-
faltlanması ve onarımı konusunda 
desteğinizi isteyeceğim. Destek ola-
cağınıza eminim” ifadelerini kullandı.

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet 
Metin Genç, makam odasında saldırıya uğrayan 
Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel’e geçmiş ol-
sun ziyaretinde bulundu. Başkan Genç’in davetiyle 
ilçe belediye başkanlarının yer aldığı ziyarette konu-
şan Başkan Genç, “Tonya Belediye Başkanımız Os-
man Beşel’e seçimden sonraki ilk ziyaretimiz. Önce-
likle bir kez daha Tonya halkı-
mızın iradesiyle yeniden vazi-
feye gelen değerli belediye 
başkanı arkadaşım Osman 
Beşel’e hayırlı olsun dilekleri-
mizi iletmek istiyorum. Bu zi-
yaretimizin ana bir konusu 
var. Bütün değerli ilçe beledi-
ye başkanlarımızla birlikte, 
geçtiğimiz günlerde Tonya 
Belediye'mizde meydana ge-
len bir hadiseyi kınamak üze-
re buradayız. Tonya halkının 
iradesine bir saygının gereği 
olarak, yerel yönetimler ola-
rak bu tür menfur hadiselerin 
bir platform dahilinde kınama-
nın, halkımızın iradesiyle mü-
tenasip olduğu düşüncesiyle değerli ilçe belediye 
başkanı arkadaşlarımı davet ettim” dedi.  

KİŞİSEL BİR HADİSE DEĞİLDİR 

Yaşanan olayı şiddetle kınadıklarını belirten Baş-
kan Genç, “Üzüntülerimizi bireysel olarak ifade et-
mekten ziyade hep beraber, halkımızın bize verdiği 
iradenin sorumluluğu olarak da bu kınamayı Tonya 
Belediye’mizde yineliyoruz. Değerli başkanımıza da 
bu vesileyle geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz. Bu 
olay Tonya Belediye Başkanımız Osman Beşel’e 
olan kişisel bir hadise değildir. Bunu bir kez daha bu-
rada vurgulayalım. Görevi gereği bir hadisedir. O gö-
rev Tonya Belediye Başkanı'na Tonyalılar tarafından 
tevdi edilmiştir. Tonyalı hemşerilerimiz sağ olsunlar 
hem bize yüksek bir oranla destek verdiler hem de 
Tonya'da başarılı bir dönem geçiren değerli belediye 
başkanı arkadaşımız Osman Beşel Bey'e bir kez 
daha vazife tevdi ettiler. Görevi gereği halkımızın ira-
desini temsil ederken bu tür hadiselerle karşılaşabili-
riz. Ancak belediye başkanları görevinden dolayı hal-
kı tarafından ancak seçim zamanı sorgulanabilir” ifa-
delerini kullandı.  

TAKİPÇİSİ OLACAĞIZ 

Başkan Genç, yaşanan bu saldırıyı kesinlikle ka-

bul etmediklerini söyleyerek, “Biz belediye başkanı-
yız. Halkımız tarafından vazifelendirdik. Bu tür mües-
sir olaylar bizi yıldırmasın. Karşılaşabiliriz ama bunla-
rı bu platformlarla beraber, halkımızın da iradesi ge-
reği her zaman teslim ederiz. Tonya’mız başta olmak 
üzere aldığımız iradeyi en iyi şekilde neticelendirmek 
adına hizmet yolculuğumuza devam edeceğiz. Ben 

bir kez daha değerli başkanıma geçmiş olsun dilekle-
rimi iletiyorum. Tonya’mızın güzel insanlarına mal et-
meden bireysel manada yapılan eylemin adli sonuç-
larıyla da idari sonuçlarıyla da takipçisi olacağız. Bu 
davetime icabet eden bütün ilçe belediye başkanları-
mıza teşekkür ediyorum. Bir kez daha bu müessir 
eylemi kınadığımızı net bir şekilde ifade ediyorum” 
şeklinde konuştu. 

Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, "Hepiniz-
den Allah razı olsun diyorum. Ben bu hadiseyi şahsı-
ma karşı değil hepimizin icra ettiği halkın iradesinden 
kaynaklanan kamu görevine yapılmış olarak görüyo-
rum. Belediyemizde bir sebeple belediye personeli-
mizin bir davranışı vuku buldu. Tonya'mız üzerinden 
tüm ülkemizi derinden etkilemiştir. Olayları hiçbir şe-
kilde bireysel, şahsi olarak değerlendirmiyorum. Bun-
lar görevimizde, görevlerimizde, kamu hizmetiyle ilgili 
olaylardır. Tonya halkının da bu süreçte gösterdiği il-
giye ve olaya karşı gösterdiği tepkiye teşekkür ediyo-
rum" ifadelerini kullandı.  

BAŞKANLAR DAVETE İCABET ETTİ 

Başkan Genç’in davetine icabet eden ilçe beledi-
ye başkanları da Tonya Belediye Başkanı Osman 
Beşel'e geçmiş olsun dileklerini ilettiler. Ortahisar Be-

lediye Başkanı Ahmet Kaya, “Başkanımızın böyle bir 
saldırıya uğraması bizi derinden üzmüştür. Başkanı-
mıza ve ilçemiz halkına geçmiş olsun dileklerimi ileti-
yorum. Akçaabat Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim, “Yapılan saldırıyı şiddetle kınıyoruz. Başkanı-
mızın her zaman yanındayız.” Of Belediye Başkanı 
Salim Salih Sarıalioğlu, “Bu olay başkanımın şahsın-

da Tonya halkına yapılmış saldırıdır. Sabır 
ve sulh olmasında fayda vardır diyorum.” 
Sürmene Belediye Başkanı Hüseyin Azi-
zoğlu, “Hukuka uygun saygı sevgi çerçeve-
sinde anlatışla bu tür olayların sadece Ton-
ya Belediye başkanı değil hiçbir belediye 
başkanına karşı yapılmamasını temenni 
ediyorum.” Dernekpazarı Belediye Başkanı 
Mehmet Aşık, “Geçmiş olsun dileklerimi ileti-
yor, bir daha yaşanmamasını temenni edi-
yorum.” Hayrat Belediye Başkanı Mehmet 
Nuhoğlu, “Tekrarının yaşanmaması dileğiyle 
geçmiş olsun diyorum.” Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Fuat Koçal, “Çok geçmiş olsun di-
yorum. Huzurlu kentler oluşturmak hepimi-
zin görevi. El ele vererek görevlerimizi yap-
mak gerekiyor. Tonya'ya geçmiş olsun dili-
yorum" ifadelerini kullandılar. 

ŞİDDETLE KINADILAR 

Maçka Belediye Başkanı Koray Koçhan, “Görevi-
mizi en iyi şekilde yapmaya gayret edeceğiz. Geçmiş 
olsun dileklerimi iletiyorum.” Çaykara Belediye Baş-
kanı Hanefi Tok, “Şahsım ve Çaykara adına kınıyo-
rum. Bir daha olmaması lazım. Barışçıl yaşamak adı-
na geçmiş olsun diliyorum.” Çarşıbaşı Belediye Baş-
kanı Ahmet Keleş, “Çarşıbaşı halkı ve şahsım adına 
menfur saldırıyı kınıyorum.” Düzköy Belediye Başka-
nı Selim Çelenk, “Bu işin doğasında var diyoruz, el-
bet var. İnsanımızın sabırlı olması gerekiyor. Hep be-
raber başarmamız gerekiyor. Başkanıma geçmiş ol-
sun dileklerimi iletiyorum.” Araklı Belediye Başkanı 
Hüseyin Avni Coşkun Çebi, “Belediye başkanımıza 
yapılan saldırıyı kınıyor, bir daha gerçekleşmemesi 
temennisiyle geçmiş olsun diyorum.” Beşikdüzü Be-
lediye Başkanı Cahit Erdem, “Kamu görevi yapmaya 
çalışan arkadaşımızın olumsuz şiddete maruz kal-
ması bizleri üzmüştür. Kişisel olay değildir. Tonya hal-
kına mal etmek doğru değildir.” Köprübaşı Belediye 
Başkanı Ali Aydın, “Hemşehrilerim adına geçmiş ol-
sun dileklerimi iletiyorum.” Arsin Belediye Başkanı 
Hamza Bilgin, “Geçmiş olsun dileklerimiz iletiyorum. 
Saldırıyı yapanları kınıyorum.” dedi.

Trabzon Üniversitesi Tonya Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü-
ne Dr. Öğr. Üyesi Galip Usta atandı. Prof. Trabzon Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Emin Aşıkkutlu, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Atil-
la Çimer ile birlikte Tonya MYO’yu ziyaret ederek Yüksekokul 
Müdürlüğünde gerçekleştirilen devir teslim törenine katıldı. 

BU BİR BAYRAK YARIŞIDIR 

Trabzon Üniversitesi Tonya Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü 
görevini başarıyla sürdüren Öğr. Gör. Dr. İlyas Ün, alınan atama 
kararının ardından görevi Dr. Öğr. Üyesi Galip Usta’ya devretti. 
Usta’ya başarılar dileyen Rektör Aşıkkutlu, nöbet değişiminin 
Üniversitemize, Tonya’ya ve Trabzon’a hayırlı olması temenni-
sinde bulundu. Kamu hizmetlerinde devamlılığın esas olduğunu 
vurgulayan Rektör Aşıkkutlu, “Tonya Meslek Yüksekokulu hem 
Üniversitemiz bünyesindeki akademik değeri, hem de ilçede üst-
lendiği sosyal ve toplumsal rolleriyle örnek birimlerimizden biri 
olarak yoluna devam ediyor. Bu bir bayrak yarışıdır. Hepimiz için 
hayırlara vesile olmasını diliyorum” dedi. Görevde bulunduğu sü-
rece yürüttüğü hizmetlerden dolayı Öğr. Gör. Dr. İlyas Ün’e te-
şekkür eden Rektör Aşıkkutlu, ayrıca kendisine teşekkür belgesi, 
Usta’ya ise çiçek takdim etti. Son derece sıcak ve samimi bir at-
mosferde gerçekleşen devir teslim törenine Tonya Meslek Yük-
sekokulu akademik ve idari personeli katıldı.

TONYA MYO’DA DEVIR-TESLIM TORENI 


